
 
Ulica padlih borcev 2, 

5220 TOLMIN 

Odbor za gospodarske javne  
          službe in promet 
 

Številka: 011-0010/2019 
Datum: 11. 3. 2019 

 
 

Z A P I S N I K 

 
1. seje Odbora za gospodarske javne službe in promet,  

ki je bila v četrtek, 7. 3. 2019 ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Tolmin 
 

Prisotni člani Odbora za gospodarske javne službe in promet: Oton Bratuž, Gregor Lapanja, Karel 

Laharnar, Boštjan Pičulin, Iztok Kozorog, Zdenko Torkar 
Odsoten član: Miha Mežnar 

 
Ostali prisotni: Uroš Brežan (župan), Miran Drole (vodja oddelka za okolje in prostor), Borut Rovšček 

(pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij), Sanja Sivec Levpušček (višji 

svetovalec za pravne zadeve), Berti Rutar in Barbara Mozetič (Komunala Tolmin d.o.o.) 
 

Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 
Dnevni red 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2019, v prvi 

obravnavi. 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2020, v prvi 
obravnavi. 

4. Razprava in sklepanje o Odloku o ustanovitvi in organiziranju Komunale Tolmin, Javnega podjetja 
d.o.o., v prvi obravnavi. 

5. Razprava in sklepanje o podpredsedniku Odbora za gospodarske javne službe in promet. 

6. Vprašanja in predlogi. 
 

K 1.) 
 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda  
 

Predsednik Oton Bratuž je ugotovil, da je na začetku seje prisotnih pet članov Odbora za gospodarske 

javne službe in promet. Sklepčnost je bila s tem zagotovljena. Miha Mežnar se je opravičil, Zdenko 
Torkar je napovedal kasnejši prihod. 

 
Oton Bratuž je podal dnevni red v razpravo, ker ni bilo pripomb je predlagal, da se ga potrdi.  

SKLEP. 

Odbor za gospodarske javne službe in promet potrjuje predlagani dnevni red 1. seje. 
 

Sklep je bil soglasno potrjen. 
 

V nadaljevanju so bili na seji prisotni tudi člani Odbora za okolje in prostor, ker je potekala skupna 
obravnava in sklepanje o proračunu Občine Tolmin za leti 2019 in 2020. 

 

K 2.) in K 3.) Odbora za gospodarske javne službe in promet 
K 5.) in K 6.) Odbora za okolje in prostor 



 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2019, v prvi 

obravnavi (skupna točka) 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2020, v prvi 

obravnavi (skupna točka) 
 

Klemen Šavli, predsednik Odbora za okolje in prostor je župana povabil k podaji razlage Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2019, v prvi obravnavi. 
 

Župan je predlagal, da se predstavitev opravi za oba predloga Odloka o proračunu, v prvi obravnavi 
skupaj, s čemer sta se oba odbora strinjala. Župan je podal natančno uvodno predstavitev. 

 
Predsedujoča sta dala predloga v razpravo. 

 

Razpravljali so: 
Janja Hadalin  

- ali obstajajo alternative prostorskemu aktu Na logu, ali je lokacija optimalna,  
- ali se bo OPPN Poljubinj nadaljeval; dana pobuda za nadaljevanje, 

- sanacija ceste Ljubinj - Podkuk, razmišljati je potrebno o trajnostni rešitvi dostopa do vzletišča 

po zgledu Tolminskih korit, 
- kaj se dogaja v zvezi z graditvijo mosta na Mostu na Soči, 

- na cesti proti Zadlaz-Žabčam je potrebno hitro zgraditi zaščitne mreže, 
- ali je možno dokumentacijo za vodarno v Žabčah delati v naprej, 

- pobuda, da se uredi parkirišče in kopališče v Bači pri Modreju, 
- postavitev table za omejitev hitrosti v Poljubinju, 

- sredstva za urejanje Sotočja so bila v zadnjem času presežena glede na takso, predlaga, da se 

usmerijo drugam. 
Karel Laharnar 

- ni pristaš dvoletnega proračuna, 
- podpora povišanju sredstev za cestne ograje, 

- KS ne planira dolgoročno, potrebno bi bilo umestiti v NRP vsaj za projekte krajevnih skupnosti, 

- sredstva namenjena za projekte krajevnih skupnosti je potrebno povečati in razdeljevati na 
drugačen način, 

- območje pozidave na Šentviški Gori je potrebno čimprej komunalno opremiti, sredstva za le-to 
je potrebno planirati v proračunu, 

- na območju ceste Daber – Stopnik naj se odkupi dele zemljišč in sredstva za to naj se planira 

v proračunu, 
- cesta Šentviška Gora – Bukovski Vrh je poškodovana od žleda, 

- Peter Skok želi 1 km asfalta do Vrha, 
- posodobiti je potrebno mrliško vežico na Šentviški Gori. 

Gregor Lapanja 
- urediti je potrebno zazidalno območje na Šentviški Gori, 

- del sredstev za obnovo mrliške vežice bi lahko prispevali iz sredstev krajevne skupnosti, 

- kateri vir goriv bo uporabljala nova kotlovnica na šoli, kakšna bo kritina na šoli na Šentviški 
Gori, 

- na Slapu ob Idrijci je potrebno urediti parkirišče 
- ali je predvideno tudi parkirišče ob cesti iz Šentviške Gore, 

Klemen Šavli 

- štipendiranje, nadaljevanje študija  
- premalo sredstev za ureditev ceste v Volčanske Rute, 

- ureditev pločnikov v Čiginju, 
- projektiranje vodovoda v Lom je potrebno dokončno urediti, 

- v OPN-ju ni predvidena širitev industrijske cone, 
- na Planoti naj bi omogočali razpršeno gradnjo. 

Iztok Kozorog 

- parkirišče na Brajdi naj se uredi v celoti, 
- staro mestno jedro naj se uredi hitreje, 



- prepočasna graditev kolesarskih poti, 
- za reševanje stanovanjske politike je namenjeno premalo sredstev, 

- projekt izgradnje vodovoda v Lom ne poteka dovolj hitro. 

Oton Bratuž 
- pri izgradnji vodovod Lom je potrebno dodati podrobnejše obrazložitve, 

- povečati je potrebno dinamiko investicije za vodovod Lom, 
- industrijske cone je potrebno razširjati, 

- na Mostu na Soči je potrebno razširiti transportne poti in preurediti promet, 

- OŠ Most na Soči je potrebno zagotoviti uporabno dovoljenje, 
- projekte naj se projektira na zalogo za prijavo na razpise. 

Klemen Grahelj 
- potrebno je urediti smučišče na Ponikvah, 

- objekt na Idriji pri Bači je potrebno porušiti, 
- sofinanciranje avtovlaka. 

 

Zdenko Torkar 
- ali je možno proračunsko prispevati za gradnjo ekološkega otoka v Oblokah? 

 
Razprava se je zaključila in predsednika odborov sta predloga Odlokov o proračunu Občine Tolmin za 

leti 2019 in 2020, v prvi obravnavi dala na glasovanje. 

 
Odbor za gospodarske javne službe in promet je s 5 glasovi ZA in Odbor za okolje in prostor s 6 

glasovi ZA, sta sprejela naslednji sklep. 
 

SKLEP. 
Odbor za gospodarske javne službe in promet ter Odbor za okolje in prostor potrjujeta 

predlog Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2019 in predlog Odloka o proračunu 

Občine Tolmin za leto 2020, v prvi obravnavi in ju posredujeta Občinskemu svetu Občine 
Tolmin v nadaljnjo  odločanje. 

 
Predsednik Odbora za gospodarske javne službe in promet je podal na glasovanje tudi naslednji sklep. 

 

SKLEP. 
Odbor za gospodarske javne službe in promet predlaga, da se pospeši vlaganje v vodovod 

Tolminski Lom tako, da se začetek investicije v NRP postavi v leto 2020 in zaključi v letu 
2022. 

 

Ob glasovanju je bilo prisotnih 6 članov, sklep je bil potrjen s 5 glasovi ZA. 
 

V nadaljevanju se je Odbor za okolje in prostor umaknil v malo sejno sobo Občine Tolmin in nadaljeval 
sejo po potrjenem dnevnem redu odbora. 

 
Nadaljevanje seje Odbora za gospodarske javne službe in promet. Predsednik Oton Bratuž je 

napovedal naslednjo točko dnevnega reda.  

 
K 4.) 

 
Razprava in sklepanje o Odloku o ustanovitvi in organiziranju Komunale Tolmin, Javnega 

podjetja d.o.o., v prvi obravnavi. 

 
K obrazložitvi je bila povabljena Barbara Mozetič. 

Predsednik je odprl razpravo. 
 

V razpravi je člane zanimalo kdo je do sedaj sestavljal nadzorni svet in kakšne so njegove funkcije. 
Nadalje zakaj so znižani pogoji pri zaposlitvi na mesto direktorja, želeli so dodatna pojasnila oz. 

mnenje glede področja dimnikarstva na ravni občine ter kako v praksi poteka skupščina javnega 

zavoda.  
 



Po razpravi in dodatnih pojasnilih, ki sta jih podala Barbara Mozetič in Berti Rutar, je predsednik 
oblikoval naslednji sklep.  

 

SKLEP. 
Odbor za gospodarske javne službe in promet se je seznanil s predlogom Odloka o 

ustanovitvi in organiziranju Komunale Tolmin, Javnega podjetja d.o.o., v prvi obravnavi in 
se strinja, da je primeren za nadaljnjo obravnavo na Občinskem svetu Občine Tolmin. 

 

Ob glasovanju je bilo prisotnih šest članov, predlagani sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen.  
 

Po sprejetju sklepa sta sejo zapustila Barbara Mozetič in Berti Rutar.  
 

K 5.) 
 

Razprava in sklepanje o podpredsedniku Odbora za gospodarske javne službe in promet 

 
Predsednik je člane seznanil o pomenu imenovanja podpredsednika in njegovi funkciji. Podpredsednik 

nadomešča predsednika v njegovi odsotnosti in poroča na seji Občinskega sveta, zato je priporočljivo, 
da je imenovani tudi že svetnik.  

Oton Bratuž je predlagal Miha Mežnarja, ki pa je opravičeno odsoten na tokratni seji. Predsednik je 

glede imenovanja z njim kontaktiral preko elektronske pošte in pridobil njegovo strinjanje glede 
prevzema funkcije podpredsednika.   

 
Ker s strani članov ni bilo drugega predloga, je predsednik podal sklep na glasovanje. 

SKLEP. 
Odbor za gospodarske javne službe in promet imenuje za podpredsednika odbora Miha 

Mežnarja.  

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih šest članov, predlagani sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen.  

 
K 6.) 

 

Vprašanja in predlogi 
 

Predsednik je prisotne pozval k razpravi, ker je ni bilo, je sejo ob 19.15 zaključil.  
 

 

 
 

Oton Bratuž, 
predsednik Odbora za  

gospodarske javne službe in promet 
 

 

 
 

Zapisali: 
Martina Špolad in 

Katja Gaberšček 

 
 

 
 

 
 

 

 
 



 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 


